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Le texte français se trouve ci-dessous… 
Please do not REPLY to this email. Contact us here.  

 

 

We’ve made it—another winter is (almost) behind us! As the days grow longer and the first 

signs of spring start to appear, it’s time to shake off the winter blues and look forward to 

brighter and longer days ahead. Whether you’re ready to celebrate St. Patrick’s Day, 

planning summer gardens or holidays or wondering when is too early to bring out the patio 

furniture, there’s plenty to enjoy this month. Bring on Spring! 
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Welcome new members… 
A warm (almost) spring welcome to new members: Lisa Haggarty-Edwards, Deirdre Bryce, Janet Kalef, Suzanne 

Bélanger, Michael Flynn and Gino Giamberardino. And, welcome back to reinstated members Colleen Moriarty-

Hyde, Pierre Mantha and Mark Rees. We hope to see all of you at an event soon! 

 

Chapter fundraiser! 
We are excited to announce a special fundraising auction! Up for bid is an autographed, framed piece from 

hockey legend Mario Lemieux. This is great chance to own a piece of hockey history while supporting our club. 

Originally sold for $400 (though the frames are now selling for double that on private auction sites), this signed 

and numbered frame will be a great addition to any sports or Canadiana collection. 

  

Auction Details: 

• Opening date: March 5 

• Closing date: March 12 at noon (EST) 

• How to bid: Submit your bid via email to president@bytownchapter.com 

• Winning bid: The highest bid received by the closing time will win the auction. 

• Payment deadline: The winning bidder must complete the payment by 6:00 p.m. on March 12. 

  

Daily updates and re-bidding – to keep the excitement going, our Facebook page will be updated each day at 

noon with the current highest bid. Members are welcome to use this information to re-bid and stay in the 

running for this fantastic piece of memorabilia. 

  

Fundraising and sharing – we encourage you to share the auction details with your friends and family so they 

can join in the fun and help support our chapter. 

  

How It Works: 

1. Place your bid: Starting March 5, send an email (president@bytownchapter.com) with your bid amount. 

Please include your full name and contact details in the email. 

2. Monitor the auction: check our Facebook page daily at noon for updates on the highest bid. Feel free to 

send follow-up emails with revised bid amounts if you wish to increase your offer. 

3. Winning and payment: At noon on March 12, we will review all bids and announce the highest bidder. 

The winner will then have until 6:00 p.m. that day to complete payment. Payment instructions will be 

provided upon confirmation of the winning bid. 

  

We look forward to your enthusiastic participation and wish you the best of luck in the auction! 

mailto:president@bytownchapter.com?subject=Bid%20on%20Mario%20Lemieux%20frame
https://www.facebook.com/bytownchapter
mailto:president@bytownchapter.com?subject=Bid%20on%20Lemieux%20frame
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Spring into some theatre! 
Join us for another great theatre and concert day! Join us on Sunday, June 22 for How the Other Half Loves at 

the 1000 Islands Playhouse in Gananoque, a wine tasting and dinner at Stone Crop Acres in Morrisburg and then 

a terrific concert featuring Canadian music legend Ashley MacIsaac.   

  

Our coach bus will leave Riverside United Church at 11:30 a.m. and travel to Gananoque for the 2:00 p.m. 

show. After the show we’ll move to Stone Crop Acres for dinner. After dinner we’ll enjoy the concert and then 

head home. Expected arrival back at the church is about 11:00 p.m. 

  

Registration for this event is limited to 30 people. Please register via email and note the payment information at 

the end of the newsletter. Your ticket(s) will only be confirmed when payment is received. The physical 

requirements for this trip are that you need to be able to get on and off the bus several times and walk short 

distances to the theatre and winery. As well, please note, participants need to bring (and carry into the winery) 

a lawn chair for the concert. The winery aims to host the concerts outdoors, weather permitting. 

  

Your cost for this event is $140, which includes coach bus and driver tip, theatre and concert tickets and a snack 

on the way home. You will buy your own dinner. Join in the fun, register now! 

 

https://www.1000islandsplayhouse.com/how-the-other-half-loves/#tickets
https://www.1000islandsplayhouse.com/
https://www.stonecropacres.ca/
http://ashleymacisaac.com/index.html
https://riversideunitedottawa.ca/contact/
mailto:president@bytownchapter.com?subject=register%20for%20June%20theatre%20excursion
https://www.stonecropacres.ca/services-6
mailto:president@bytownchapter.com?subject=Register%20for%20June%20theatre%20day


By-Town Chapter March 2025 newsletter 
 

 

 

  

 

Last call – dues are due! 
This will be the final call for dues payment. A reminder that membership runs from January 1 to December 31 

for all members. If you haven’t renewed your membership for 2025, please do so by March 15. If you have not 

renewed by March 20, you will be removed from the newsletter distribution lists and benefit discount lists in 

April. Thank you for your continued support of the club’s work by paying your dues. 

 

 

Save up to $1700 on your hearing aid 

purchase 
It’s never too late to show your ears some love! That's why we're offering you up to $1700 off the latest hearing 

aids. Plus, as a Canada Post Heritage Club member, you and your family enjoy exclusive benefits at HearingLife 

& Network Partner clinics, including an extra 10% off the final purchase price. 

Book your FREE appointment today! Visit www.hearinglifeadvantage.ca or call 1-888-335-7537. 

  

 

That’s all for this month! Enjoy a few pictures from the last lunch and our bowling 

day! Happy spring, stay well! 

Mandarin lunch: 

https://heritageclub.ca/by-town/2024/10/26/membership-information-and-benefits/
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Bowling: 

        

 
 

Your By-Town Heritage Club Executive 
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Nous y sommes - un autre hiver est (presque) derrière nous! Alors que les jours rallongent 

et que les premiers signes du printemps commencent à apparaître, il est temps de se 

débarrasser de la déprime hivernale et de se réjouir des journées plus longues et plus 

lumineuses qui s’annoncent. Que vous soyez prêt à célébrer la Saint-Patrick, à planifier 

les jardins ou les vacances d’été ou à vous demander s’il est temps de sortir les meubles 

de terrasse, il y a beaucoup de choses à apprécier ce mois-ci. Vive le printemps! 

 

Bienvenue aux nouveaux membres… 
Nous souhaitons la bienvenue (presque!) printanière aux nouveaux membres : Lisa Haggarty-Edwards, 

Deirdre Bryce, Janet Kalef, Suzanne Bélanger, Michael Flynnet Gino Giamberardino. Et nous sommes 

ravis de revoir Colleen Moriarty-Hyde, Pierre Mantha et Mark Rees. Nous espérons vous voir bientôt en 

personne lors d’une prochaine activité! 

 

Levée de fonds du chapitre...  
Nous sommes ravis d’annoncer une vente aux enchères spéciale pour recueillir des fonds! L’enchère 

portera sur une reproduction autographiée et encadrée de la légende du hockey Mario Lemieux. C’est 

l’occasion rêvée d’acquérir un morceau de l’histoire du hockey tout en soutenant notre Club. Vendu à 

l’origine 400 $ (bien que les cadres se vendent maintenant pour le double sur des sites privés de vente aux 

enchères), ce cadre signé et numéroté sera un excellent ajout à toute collection sportive ou de contenu 

canadien. 

  

Détails de la vente aux enchères : 

• Date d’ouverture : le 5 mars 

• Date de clôture : le 12 mars à midi (HNE) 

• Comment participer : Soumettez votre offre par courriel à l’adresse suivante : 

president@bytownchapter.com 

mailto:president@bytownchapter.com?subject=Bid%20on%20Mario%20Lemieux%20frame
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• Enchère gagnante : L’offre la plus élevée reçue avant l’heure de clôture remportera l’enchère. 

• Délai de paiement : Le gagnant ou la gagnante doit effectuer le paiement avant 18 h, le 12 mars. 

Mises à jour quotidiennes et nouvelles offres - pour maintenir l’excitation, notre page Facebook sera mise à 

jour chaque jour à midi avec l’offre la plus élevée. Grâce à cette information, les membres pourront 

soumettre une nouvelle offre et rester dans la course pour obtenir ce superbe article. 

  

Collecte de fonds et partage - nous vous encourageons à partager les détails de la vente aux enchères avec 

vos proches et amis afin qu’ils puissent participer au plaisir et soutenir notre chapitre. 

  

Fonctionnement : 

1. Faites votre offre : à partir du 5 mars, envoyez un courriel (president@bytownchapter.com) 

indiquant le montant de votre offre. Veuillez fournir votre nom complet et vos coordonnées dans le 

courriel. 

2. Surveillez la vente aux enchères : consultez notre page Facebook tous les jours à midi pour 

connaître le montant de l’offre la plus élevée. N’hésitez pas à envoyer des courriels de suivi 

contenant de nouvelles offres si vous souhaitez les augmenter. 

3. Offre la plus élevée et paiement : Le 12 mars à midi, nous examinerons toutes les offres et 

annoncerons le nom du meilleur offrant. Le gagnant ou la gagnante aura alors jusqu’à 18 h ce jour-

là pour effectuer le paiement. Les instructions de paiement seront fournies dès la confirmation de 

l’offre gagnante. 

  

Nous comptons bien sur votre participation enthousiaste et vous souhaitons bonne chance pour la vente 

aux enchères! 

 

Une sortie de théâtre pour le printemps!  
Venez vous joindre à nous pour une autre grande journée de théâtre et de concert! Soyez de la partie le 

dimanche 22 juin à la représentation de How the Other Half Loves au 1000 Islands Playhouse à 

Gananoque, une dégustation de vins et un souper au domaine Stone Crop Acres à Morrisburg, suivis d’un 

concert exceptionnel mettant en vedette une légende de la musique canadienne Ashley MacIsaac.  

  

L’autobus quittera la Riverside United Church à 11 h 30 en direction de Gananoque pour la représentation 

de 14 h. Après la représentation, nous nous dirigerons vers le domaine Stone Crop Acres pour une 

merveilleuse dégustation de vins et un excellent repas. Après le souper, nous assisterons au concert, puis 

nous rentrerons à la maison. L’arrivée à l’église est prévue vers 23 h. 

  

Les inscriptions pour cette sortie sont limitées à 30 personnes. Veuillez vous inscrire par courriel et notez 

les directives de paiement à la fin de ce bulletin. Votre ou vos billets seront confirmés à la réception de 

votre paiement. Cette sortie exige que vous puissiez monter et descendre de l’autobus plusieurs fois et 

https://www.facebook.com/bytownchapter
mailto:president@bytownchapter.com?subject=Bid%20on%20Lemieux%20frame
mailto:president@bytownchapter.com
https://www.1000islandsplayhouse.com/how-the-other-half-loves/#tickets
https://www.1000islandsplayhouse.com/
https://www.stonecropacres.ca/
http://ashleymacisaac.com/index.html
https://bytownchapter.us4.list-manage.com/track/click?u=ffcab038c32e916e620ccbe30&id=897ba3838f&e=bed8ad3521
mailto:general@bytownchapter.com?subject=Count%20me%20in%20for%20a%20Perfect%20Wedding
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marcher de courtes distances au théâtre et au domaine viticole. De plus, les participants doivent apporter 

leur propre chaise de jardin pour le concert (et la transporter dans les locaux du domaine). Les 

propriétaires visent à organiser les concerts en plein air, si le temps le permet. 

  

Votre participation à cette activité vous coûtera 140 $, ce qui comprend le déplacement en autobus et le 

pourboire du chauffeur, les billets de théâtre et de concert ’ainsi qu’une collation lors du retour à la 

maison. Vous devrez payer votre propre souper. Pour vous inscrire, envoyez-nous un courriel dès 

maintenant! 

 

 

 

Dernier rappel pour le renouvellement 

d’adhésion!  
Ceci est un dernier rappel pour tous les membres concernant le paiement des adhésions qui vont du 1er janvier 

au 31 décembre. Si vous n’avez pas renouvelé votre adhésion pour 2025, veuillez le faire avant le 15 mars. 

Ceux qui n’auront pas renouvelé avant le 20 mars seront retirés de la liste de distribution des bulletins et 

perdront leur chance de profiter des offres exclusives et des rabais en avril. Nous vous remercions de votre 

soutien continu pour le travail du Club en payant votre adhésion. 

 

Épargnez jusqu’à 1700 $ à l’achat de vos 

prothèses auditives  
Il n’est jamais trop tard pour aimer vos oreilles! C’est pourquoi nous vous offrons jusqu’à 1 700 $ de rabais sur 

les prothèses auditives les plus récentes. De plus, en tant que membre de Club Héritage, vous et votre famille 

obtenez des avantages exclusifs dans les cliniques de HearingLife ou faisant partie de son réseau de partenaires, 

dont un rabais supplémentaire de 10 % sur le prix d’achat final. 

Prenez votre rendez-vous GRATUIT dès aujourd’hui! Visitez www.hearinglifeadvantage.ca ou composez le 1-

888-423-2986. 

  

https://www.stonecropacres.ca/services-6
mailto:president@bytownchapter.com?subject=Register%20for%20June%20theatre%20day
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C’est tout pour ce mois-ci! Voici quelques photos des derniers dîner et de notre après-

midi de quilles! Célébrez le printemps et restez en bonne santé! 

  

Votre équipe exécutive du chapitre By-Town du Club Héritage 

 

Mandarin:  

        

   

Quilles: 
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PAYMENT INFORMATION FOR ALL EVENTS AND DUES 

NOTE: Dues are $20.00 per year to renew. 

  

PREFERRED PAYMENT METHOD – E-transfers 

• Please send an email to treasurer@bytownchapter.com with the following 

details: 

• The reason for the e-transfer (annual membership fee, specific activity) 

• The amount of your e-transfer 

• Your name and membership number 

  

ALTERNATE PAYMENT METHOD – By Cheque: 

• PLEASE NOTE WE DO NOT ACCEPT POST-DATED CHEQUES FOR ANY 

PAYMENT 

• Please send an email to treasurer@bytownchapter.com noting you would like 

to attend the event, or are paying your dues, and will be paying by cheque 

• Make cheque out to ‘BY-TOWN HERITAGE CLUB’ and mail to:  

CHRISTIANE TAILLEUR 

74 RUE MARLENE-GOYET  

GATINEAU QC  J8P 6Z5 

 

INFORMATIONS DE PAIEMENT POUR TOUS LES ÉVÉNEMENTS ET 

COTISATIONS 

Note : Le coût de la cotisation est de 20 $ par année. 

  

 MÉTHODE DE PAIEMENT PRÉFÉRÉE – Virement électronique (« e-Transfer »)  

mailto:treasurer@bytownchapter.com
mailto:treasurer@bytownchapter.com
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• Envoyez un courriel avec les détails suivants 

à treasurer@bytownchapter.com : 

• la raison de la transaction (cotisation annuelle, activité spécifique) 

• le montant de votre virement électronique 

• votre nom et numéro de membre 

MÉTHODE ALTERNATIVE DE PAIEMENT – Par chèque : 

• VEUILLEZ NOTER QUE NOUS N’ACCEPTONS PAS LES CHÈQUES 

POSTDATÉS POUR TOUT PAIEMENT 

• Envoyez un courriel à treasurer@bytownchapter.com en indiquer que vous 

nous faites parvenir un chèque par la poste pour payer votre cotisation ou 

votre activité 

• Faites votre chèque libellé à ‘BY-TOWN HERITAGE CLUB’ et le faire 

parvenir à : 

CHRISTIANE TAILLEUR 

74 RUE MARLENE-GOYET  

GATINEAU QC  J8P 6Z5 
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Our mailing address is: 

HERITAGE CLUB (By-Town Chapter) 

74 RUE MARLENE-GOYET 

GATINEAU QC  J8P 6Z5 

 

 

Want to change how you receive these emails? 

You can update your preferences or unsubscribe from this list. 
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